
Referat  

STYREMØTE 5-2023 LØTEN O-LAG 

Onsdag 30. august kl. 18.00 

 

 

Til stede: Steinar Libak, Sigurd Dæhli, Sigurd Skaaden, Simen Smestad, Tove-Kristin 

Westli og Emilie Westli Andersen. 

Forfall: Stine Engebakken 
 

 

 

Sak 47/2023 Godkjenning av referat fra styremøtet 19. juni 2023 

 

Referatet ble godkjent.  

 

Tillegg: 

 

Tove-Kristin har tatt kontakt med Solveig Stenberg ang trener-1-kurs. Hun videresendte til 

Innlandet o-krets. Stenberg var positiv til kurs. O-kretsen har videresendt til NOF, som skal ta 

kontakt nå etter sommeren. 

 

Punkter fra Mjøs-O-ang bruk av tildelte midler for inkludering: Samlinger, sosiale aktiviteter. Det 

bør foretas en undersøkelse om hva ungdommene ønsker seg. Legge til rette for samhold på tvers av 

klubber. Bruke på premier som øker attraktiviteten til deltakelse. Sørge for å holde 

deltakerkostnaden nede.  

 

Hamar OK er positive til samarbeid om videre drøfting av veteranmesterskap 2027. De foreslår at 

pinseløpskomiteen med representanter fra inviterte naboklubber drøfter dette.  

 

Løpsleder KM natt: Simen Smestad 

Løpsleder Huldertrampen: Lars Skramstad  

 

 

Sak 48/2023 Premier til råtassene som deles ut på sesongavslutningen? 

 

Steinar sjekker om vi får noe fra sponsorene våre. Råtassene får på sesongavslutningen. Brukes evt. 

også som premier på KM natt.  

 

 

Sak 49/2023 Råtassnatta – invitere naboklubber og involvere råtassforeldre? 

 

26.10.23 i Skøienhagan. Vi lager opplegg ala Eiker og inviterer naboklubber.  

 

Involvere råtassforeldre til å hjelpe til. Tove-Kristin kan også bidra. Emilie organiserer.  

 

Sak 50/2023 Diskutere nivåer i klubbkøpp, f.eks få inn C-løype. 

 

Fra neste år må vi få til B-løype med riktig nivå, slik at de som er forbi Råtass-stadiet får noe mer å 

bryne seg på. Vi må holde på N-løypa for evt. nye rekrutter. Å legge til ei løype vil bli ekstraarbeid.  

 



 Få til skygging av løperne de gjenværende treningene av sesongen hvis de vil prøve seg på B-

løype. Emilie spør rundt for å få tak i folk.  

 

Sak 51/2023 Kartproduksjon v/Sigurd D. 

 

Øyvind Steinbekken har synfart to kart for oss ila året: Rokoberget/Jonsbu og en del av 

Mosjømarka. Årets produksjon vil havne på ca. 140-145 000 kr.  

 

Revidering av Brynsåsen nord er ikke gjort ennå. Sigurd D. skal gjøre dette i løpet av høsten. 

 

Hedemarken friskole ønsker skolegårdskart. Sigurd D. følger opp.  

 

For neste år: 

En del av Mosjømarka nord gjenstår, anslagsvis 20-25 000 kroner.  

Revidering av kart på Budor fra Brattbakken og nordover forbi Budor skistadion, anslagsvis 

100 000 kroner. Sigurd D. sjekker om det er noe poeng å søke spillemidler for revidering av dette 

kartet.  

 

 

Sak 52/2023 Servering under jubileumsløpet 23.09.23 NM damer 1953? 

 

Tove-Kristin ordner kaffe og biteti.  

Emilie tipser Erik Borg om arrangementet. Emilie sjekker også med Karl Petter ang. æresgjest.  

 

 

Sak 53/2023 Mandagstreninger for ungdom 11.sept. i Løten. 

 

Det blir i Brynsåsen. Simen sender en e-post til Håkon Dåsnes.  

 

 

Sak 54/2023 Hvor er vi ifht. planen som ble satt på klubbutviklingskvelden? 

 

Rekruttere og beholde er viktig. Vi har gjort flere av tiltakene fra planen.  

 

Det er et poeng at vi må ha aktiviteter hele året.  

 

 

Sak 55/2023 Litt kort om status økonomi v/Steinar 

 

Tall ble gjennomgått.  

 

 

Sak 56/2023 Klubbtur til O-festivalen på Sjusjøen 2024: ha 2 ansvarlige for opplegget. 

 

Tove-Kristin og Sigurd S. tar oppgaven. De spør om Herman vil være med.  

 

Innspill: 

- I gangavstand fra arena 

- Miljøskapende å bo sammen 

- Gratis for barn og unge, en sum for alle andre 

 

 



Sak 57/2023 Budsjett til premier KM natt 2023. 

 

Simen ordner med premier.  

 

 

Sak 58/2023 Evt. 

 

- Vi har mottatt kulturmidler og lokale aktivitetsmidler fra Løten kommune. 

- 59 personer har sendt inn at de har deltatt på ukas løype.  

- V må mobilisere til Ringreven.  

 

 

Referent 

Emilie Westli Andersen 


